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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på 
lenker eller åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at 
innholdet er trygt. 
 
 
Kjære Innlandet fylkeskommune. Jeg har selv gått  på Medier og 
Kommunikasjon studieforberedende på tidligere Roa VGS som nå er Hadeland 
VGS. Jeg så virkelig frem til å arbeide med kreative fag i hverdagen, 
fordi det var enormt krevende for meg å tenke på og kun ha allmennfag hver 
dag, som det het da. Vær så snill å oppretthold tilbudene  ved Hadeland 
Videregående Skole! Både musikk- og medialinja er uvurdelig for mange unge 
mennesker i søkerkommunene og for kulturlivet på Hadeland. 
 
I dag er jeg en av de høyest utdannede lærerne i Lunner kommune. Jeg er 
lektor med opprykk og har vært det siden jeg fikk fast ansettelse med en 
gang etter endt skoledag. Dette hadde aldri noen trodd om meg og heller 
ikke meg selv. Jeg gikk jeg rett fra vgs og fullførte lærerhøyskolen, 
deretter master i TPO, også årsstudium i sos.ped. Skolegang med mye 
akademiske fag er ikke i min natur, men det at jeg fikk ha en noe 
«praktisk» overgang fra VGS til høgskole gjorde at jeg bygget selvtillit 
og motivasjon. 
 
Min søster har også gått på samme linje som meg og endte med samme type 
høyere utdanning av samme grunn. 
 
Vær så snill å la dette tilbudet bli i kommunene for alle som trenger en 
praktisk tilnærming i deler av skolehverdagen! Det gjorde at jeg ønsket å 
gå videre på høyskolenivå og senere i arbeidslivet. Jeg bruker daglig mye 
av mine mediekunnskaper fra VGS i jobben min. 
 
Jeg som lærer og menneske får jeg ikke sagt hvor viktig det er at dette 
tilbudet består! 
 
 
Mvh, 
 
Hanne Myhre Næsset 
Tlf: 97634733 
 
 
 


